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VAN DE DIRECTIE

Het nieuwe normaal 
voelt niet goed
De coronacrisis blijft ons dagelijkse leven beïnvloeden. Ook binnen  
De Valk Wekerom. Anderhalve meter afstand houden, geen handen  
geven en gepast sociaal contact. Het ‘nieuwe normaal’ heet het inmiddels.  
Maar het voelt niet goed. 

Intern zijn er binnen onze 

organisatie diverse maatregelen 

genomen om de verspreiding 

van het virus tegen te gaan. 

Zo hebben externen geen 

toegang tot de fabriek, werken 

medewerkers meer thuis en gaan 

buitendienstmedewerkers alleen 

maar de boer op als het echt nodig 

is. En vooral dat laatste druist 

tegen ons gevoel in. Vooral omdat 

het niet past bij onze coöperatie 

waar juist het menselijke contact 

hoog in het vaandel staat. De 

Valk Wekerom hecht veel waarde 

aan het directe contact met de 

klanten. En met onze leden. Wat 

dat betreft was ook het uitstellen 

van de algemene ledenvergadering 

een lastige, maar onvermijdelijke 

beslissing.

Overstap
De coronacrisis treft ook een 

deel van onze afnemers. De 

nertsenhouders krijgen door 

de besmetting van hun dieren 

waarschijnlijk te maken met 

het versneld afbouwen van hun 

bedrijf. Maar ook voor de houders 

van vleeskuikens, eenden en 

vleeskalveren zijn er onzekere 

tijden aangebroken. Ze hebben 

hun afzetmarkt in snel tempo zien 

verdwijnen. Als De Valk Wekerom 

proberen we deze gedupeerden 

waar mogelijk bij te staan in deze 

zware tijden. Dat doen we onder 

andere door hen te begeleiden bij 

het maken van de overstap op een 

andere vorm van dierhouderij. Dat 

betekent in veel gevallen een forse 

investering, maar het biedt wel 

kansen op een nieuwe toekomst.

Stikstof
Het coronavirus mag dan 

hardnekkig zijn, dat geldt ook voor 

de stikstofperikelen. Het goede 

nieuws is dat minister Schouten 

haar omstreden plan om eiwit in 

het krachtvoer voor melkvee terug 

te dringen, heeft ingetrokken. Ze 

besloot hiertoe naar aanleiding 

van nieuwe berekeningen van 

de Wageningse Universiteit. Die 

laten zien dat melkkoeien in deze 

periode juist méér eiwit nodig 

hebben. Het gras bevat door de 

droogte namelijk minder eiwit. 

Melkveehouders kunnen dus 

opgelucht adem halen. Alleen is de 

vraag voor hoe lang. De minister 

broedt namelijk alweer op nieuwe 

stikstofbeperkende maatregelen. 

‘Die opgave staat nog steeds en 

we zijn al aan het nadenken hoe 

we dat precies gaan doen’, aldus 

Schouten. Als De Valk Wekerom 

blijven we de ontwikkelingen met 

veel belangstelling volgen. Via 

onze brancheorganisatie Nevedi 

proberen we maximaal invloed 

uit te blijven oefenen richting de 

overheid. Wat de nieuwe plannen 

ook worden, ze zullen in alle 

gevallen gevolgen hebben voor 

onze mooie sector.

Positief
Maar laat ik positief afsluiten. 

In zowel de legpluimvee als de 

vleeskuikens - de grootste sectoren 

van De Valk Wekerom - zien we 

dit jaar een mooie stijging van de 

omzet. In de biologische sector 

zien we een grote groei mede door 

de komst van nieuwe klanten. 

En De Valk Wekerom blijft ook in 

deze roerige tijden in beweging en 

vooruit kijken. Dat doen we onder 

meer door te investeren in kwaliteit, 

machines en nieuwe medewerkers. 

In deze Valkenier kunt u daar 

alles over lezen. Ik wens u veel 

leesplezier maar bovenal een goede 

gezondheid toe.

Michael Mackaay directeur.
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Tante Door concept betekent minder stress

ook voor de kippen!Bij hun zoektocht naar een andere manier van vleeskuikens houden, 
stuitten Alex Geerligs en Rienkje Geerligs-Holwerda op het Tante Door 
kipconcept. ‘Vooral het kleinschalige sprak ons erg aan’, zegt het echtpaar 
uit het Friese Drachtstercompagnie.

De vader van Alex Geerligs kocht 

de statige boerderij op het Friese 

platteland rond 1966. Hij hield 

in die tijd een paar kippen en 

koeien en werkte daarnaast als 

boerenarbeider. Na verloop van 

tijd verbouwde hij de koeienstal 

in het achterhuis en ging er 6.000 

vleeskuikens houden. ‘Dat was 

in die tijd heel wat hoor’, zegt 

Geerligs. 

In 1980 besloot zijn vader het 

nog groter aan te pakken en 

bouwde hij een nieuwe stal voor 

30.000 vleeskuikens. In diezelfde 

stal houdt Geerligs, die midden 

jaren 90 het bedrijf overnam, 

momenteel 15.000 vleeskuikens. 

Een stuk minder dus. Dat heeft 

alles te maken met het besluit om 

in 2016 over te stappen op het 

Tante Door kipconcept.

Kleinschalig
Geerligs: ‘Na jaren regulier 

vleeskuikens houden, wilden we 

wat anders. Het liefst iets met 

traag groeiende kuikens. Destijds 

was Fuite onze voerleverancier. Die 

leverde ook het voer voor het Tante 

Door kipconcept. “Dat is wat voor 

jullie” zeiden ze. En het leek ons 

inderdaad wel wat. Rick Veldhoven 

kwam langs om te overleggen.  

Hij vertelde dat ze vooral op zoek 

zijn naar kleinere bedrijven.

Rienkje Geerligs: ‘We hebben wel 

naar andere concepten gekeken. 

Maar vooral dat kleinschalige van 

Tante Door sprak ons erg aan. We 

houden er niet zo van om met de 

massa mee te gaan en vlees te 

leveren aan grote supermarkten. 

Bovendien zijn bij dit concept 

de lijnen kort en was het ook 

financieel aantrekkelijk.’ 

Gegarandeerde 
opbrengstprijs
Op dit moment huizen er 15.000 

kippen in de stal. Dat aantal kan 

echter variëren en is afhankelijk 

van de vraag naar kipvlees. Is die 

een keer wat minder, dan vraagt 

Rick Veldhoven minder kippen 

op te zetten. Dat heeft voor de 

pluimveehouders geen financiële 

consequenties. Die krijgen 

namelijk een gegarandeerde 

opbrengstprijs per vierkante meter. 

Vlees van Tante Door kippen is 

vrij van antibiotica. Mocht een 

kip ziek worden en in overleg 

met de dierenarts toch antibiotica 

toegediend krijgen, dan gaat dat 

vlees de reguliere handel in. Op 

het bedrijf van de familie Geerligs 

werd in juni 2016 voor het laatst 

antibiotica gebruikt. Daarna nooit 

meer. ‘We moesten in het begin 

nog wat wennen, met name aan 

de manier van ventileren, zegt Alex 

Geerligs. Over de aanpassingen 

van de stal zegt hij: ‘Om het 

dag- en nachtritme bij de kippen 

te bevorderen, moesten we 

lichtplaten in het dak plaatsen. 

Voor de rest is er vrijwel niets 

aangepast.’

Alex Geerligs: ‘Of een kip 

nu groot is of wat kleiner, 

ze kunnen alles gebruiken.’

Mart helpt zijn vader 

regelmatig op de boerderij.

‘Om het dag- 
en nachtritme 
bij de kippen 

te bevorderen, 
moesten we 
lichtplaten in  

het dak plaatsen. 
Voor de rest is 
er vrijwel niets 

aangepast’

Tante Door kipconcept
In 2012 begon Rick Veldhoven met een nieuw concept: Tante Door. 

Het vlees daarvan is alleen bij keurslagers en poeliers te koop. 

Veldhoven Kipproducten is eigenaar van het concept.  

De kipverwerker werkt samen met kuikenbroederij Schotman en 

pluimveeslachterij Heijs. 

De Valk Wekerom levert het (coccidiostatica vrije) voer. Er zijn twaalf 

pluimveebedrijven bij het concept aangesloten. Die zetten alleen het 

traag groeiende ras Ross Ranger op. Daarbij wordt een maximum van 

15 stuks per m2 aangehouden en een maximum groei van 50 gram 

per dag. Pluimveehouders krijgen een gegarandeerd opbrengstprijs 

per vierkante meter. 
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‘Alsof ik weer  
terug ben op het 
oude nest’

De veevoederbranche is geen 

onbekend terrein voor Ben 

Gardebroek (49). Zijn vader had 

een maalderij in Oostendorp 

bij Elburg. ‘Ik ben echt in de 

veevoeders opgegroeid,’ zegt 

de nieuwe kwaliteitsmanager 

die in mei 2020 in dienst 

kwam bij De Valk Wekerom. 

Hij begon zijn loopbaan bij 

de Gebroeders Fuite, waar 

hij stage liep en waar hij zijn 

afstudeeropdracht voor de 

Hogere Landbouwschool 

maakte. Daarna werkte hij 

bij mengkuilspecialist Wielink 

S&T om vervolgens aan de 

slag te gaan als adviseur bij de 

Rabobank en als auditor bij 

Control Union. En nu dus weer 

terug in het veevoeder. ‘Die 

geur en het lawaai in de fabriek. 

Alsof ik weer terug ben op het 

oude nest. En dat voelt goed’, 

zegt Ben Gardebroek die nog 

steeds in Oostendorp woont.

76

Stress
Voor de verwarming verving 

Geerligs vijf jaar geleden de 

gasinstallatie door een pelletkachel 

met een vermogen van 145 kW. 

De subsidie was te aantrekkelijk 

om te laten schieten. Ook het 

woonhuis wordt met kachel 

verwarmd. Als pelletbunker wordt 

een overbodig geworden voersilo 

gebruikt. ‘Het systeem werkt 

perfect. Je hebt er geen omkijken 

naar’, klinkt het tevreden. Tevreden 

zijn Alex en Rienkje ook over het 

Tante Door concept. ‘Het mooie is 

dat je minder kippen per vierkante 

meter in de stal hebt. Daardoor 

kun je veel gemakkelijker tussen 

de kippen door lopen. Dat zorgt 

voor minder stress bij de kippen. 

Maar het hele concept zorgt ook 

voor minder stress bij ons. Ook 

poeliers spreekt het aan. Of een 

kip nu groot is of wat kleiner, ze 

kunnen alles gebruiken.’ Toen het 

echtpaar destijds aangaf met Tante 

Door mee te gaan doen, reageerde 

niet iedereen even enthousiast. 

Mensen zeiden dat het concept te 

klein was om te kunnen bestaan. 

Alex en Rienkje zijn echter blij dat 

ze de stap hebben genomen. ‘Juist 

vanwege dat kleinschalige. Wat 

dat betreft hopen we dat Tante 

Door niet te groot wordt. Dan blijft 

de prijs ook goed.’

Het gezin 
Geerligs
Het gezin Geerligs bestaat uit 
het Alex (51) en Rienkje (44) 
en hun kinderen Anine (19), 
Isa (16) en Mart (13). Alex 
doet het werk op de boerderij 
en werkt 32 uur per week 
als schouwer bij een bedrijf 
dat glasvezel aanlegt. Rienkje 
doet de bedrijfsadministratie 
en werkt 24 uur per week 
op het laboratorium bij 
FrieslandCampina. Dochter 
Anine studeert voor 
dierenartsassistente, Isa 
volgt de MBO-opleiding 
doktersassistente en Mart 
doet de KB/mavo. Zijn vader: 
‘Dat zou wel eens mijn 
opvolger kunnen worden. 
Mart helpt me regelmatig in 
de stal en is gek op tractoren 
en machines.’ 

Op de foto v.r.n.l.: 
Mart, Rienkje, Alex en 
waakhond Douwe.

Meer weten?
Wilt u meer informatie over 

Tante Door, neem dan contact 

op met De Valk Wekerom.

Henk van Riesen

Tel. 06-53351379

hvriesen@dvw.nl

 
Anne Rona

Tel. 06-51171129

arona@dvw.nl

‘ Het mooie is dat je minder 
kippen per vierkante meter in  
de stal hebt. Daardoor kun je 
veel gemakkelijker tussen de 
kippen door lopen’

Er komt heel wat kijken bij het 

maken van veevoeders. De 

productie zelf bestaat uit een 

groot aantal stappen. Daarnaast 

heb je ook nog te maken met 

allerlei wet- en regelgeving 

en kwaliteitsinstanties en 

kwaliteitseisen. En tot slot zijn 

er de individuele wensen van 

de afnemers. Het is aan Ben 

Gardebroek om het gehele 

productieproces, van grondstof 

tot boer, te monitoren om zo 

de kans op risico’s en fouten te 

minimaliseren. 

Voortdurend 
monitoren
Diervoeder van een constante 

en goede kwaliteit produceren 

en te leveren wat de veehouder 

is beloofd. Daar draait het wat 

Gardebroek betreft om. Om dat 

te bereiken is voortdurend meten, 

monitoren en bijsturen essentieel. 

In dat licht juicht hij het toe dat 

De Valk Wekerom lid is geworden 

van Voederwaarde.nl. Elders 

in deze Valkenier leest u daar 

meer over. ‘Omdat de dosering 

van additieven en grondstoffen 

steeds nauwkeuriger gaat, zijn 

de afwijkingen steeds geringer. 

Maar het blijft lastig, met name 

omdat bepaalde grondstoffen 

per partij altijd ietsjes anders van 

samenstelling zijn. Het blijven 

immers natuurlijke producten’, 

aldus de kwaliteitsman. 

Zeurpieten  
De Valk Wekerom heeft een 

bestel app die klanten op hun 

mobiel kunnen gebruiken. Ben 

Gardebroek benadrukt het belang 

ervan: ‘Het voordeel van een 

bestelling via de app is dat deze 

direct in ons systeem komt te 

staan. Daardoor voorkomen we 

eventuele menselijke fouten.’ 

Wat volgens hem ook de algehele 

kwaliteit ten goede komt, zijn 

klachten en opmerkingen van 

klanten. ‘Die beschouw ik als tips 

om onze producten en diensten 

te kunnen verbeteren. Zeurpieten 

bestaan wat dat betreft ook niet. 

Dat zijn in mijn ogen gewoon 

opbouwende klanten die ons 

verder helpen.’

NIEUWE KWALITEITSMANAGER BEN GARDEBROEK:

‘ Alleen kan ik geen 
kwaliteit maken,  
dat doen we bij  
De Valk samen’

Op het visitekaartje van Ben Gardebroek staat ‘Kwaliteitsmanager’. Maar 
de nieuwe medewerker bij De Valk Wekerom houdt zich ook bezig met 
arbo- en milieuzaken. Over het werken aan kwaliteit zegt hij: ‘Daar heb ik 
iedereen bij nodig, medewerkers maar ook onze klanten.’
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‘Alles wijst erop dat de vraag 

naar biologische veevoeders op 

Europees niveau blijft groeien. 

Daaruit mag je concluderen dat 

ook de bio-markt in ons eigen 

land zal blijven groeien’, zegt 

Eduard Hettinga. En over de 

22 nieuwe bio-klanten die het 

SINDS START VORIG JAAR 22 NIEUWE BIO-KLANTEN

Bio-productielijn Meppel is een voltreffer
Binnen één jaar tijd staat de eigen bio-productielijn van De Valk Wekerom  
in Meppel als een huis. Bij het ter perse gaan van deze Valkenier stond  
de teller al op 22 nieuwe bio-klanten. ‘En het einde van de groei is nog  
niet in zicht’, aldus een tevreden Eduard Hettinga, verkoopleider bij  
De Valk Wekerom.

bedrijf inmiddels heeft mogen 

verwelkomen: ‘Het mooie is 

dat onder die nieuwe klanten 

alle belangrijke sectoren zijn 

vertegenwoordigd: pluimvee, 

varken en herkauwers. Een 

bijkomend voordeel van het succes 

van de bio-productielijn is dat 

andere deuren gemakkelijker voor 

ons opengaan. Bijvoorbeeld van 

boeren die nog geen klant van 

De Valk Wekerom zijn, maar ook 

van andersoortige bedrijven, zoals 

broederijen.’

Puntjes op de i
De eigen bio-productielijn in 

Meppel ging in oktober 2019 van 

start. De afgelopen maanden zijn 

gebruikt om de spreekwoordelijke 

puntjes op de i te zetten. Zo werd 

er een zogeheten afzakmachine 

aangeschaft waarmee 20 kilo 

zakken kunnen worden gevuld. 

De handzame papieren zakken 

worden met de eigen zakgoedauto 

onder andere naar de Welkoop-

winkel in Wekerom gebracht en 

naar de klanten. Bij die laatsten 

gaat het voornamelijk om kleine 

agrarische bedrijven en hobby-

boeren. 

In Meppel werd eerder dit jaar ook 

in een nieuwe zeef geïnvesteerd. 

Daarmee kunnen stof en gruis 

uit de biologische rundvee- en 

geitenbrokken worden gehaald 

voordat deze de bulkwagen 

ingaan. Het resultaat is dat er een 

mooie, zuivere korrel bij de boer 

kan worden afgeleverd. 

Pletter
Bij rundveevoeders is het van 

belang dat het aanwezige zetmeel 

tijdens het verteringsproces 

langzaam beschikbaar komt. 

Om dit te bereiken werd in de 

bio-lijn in Meppel een machine 

geïnstalleerd waarmee gerst- en 

tarwekorrels kunnen worden 

geplet. Gert Kampert, nutritionist 

bij De Valk Wekerom licht toe:  

‘Als je graankorrels maalt worden 

de korrels te fijn. Nadeel daarvan is 

dat het zetmeel te snel beschikbaar 

komt tijdens de vertering.  

Als je de korrels echter plet, blijven 

ze beter in tact waardoor het 

zetmeel langzamer beschikbaar 

komt tijdens het verteringsproces. 

Voordeel daarvan is dat een koe 

minder snel last van pensverzuring 

krijgt.’

LIJN
BIO
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De laatste tijd vervagen deze 

grenzen steeds meer en zien 

we tevens Piétrain vleesvarkens 

met hoge voeropnames maar 

ook Tempo’s die ruim boven de 

70 mm spierdikte presteren. De 

verschillende typen zeugen en 

ingezette eindberen in combinatie 

met de continue genetische 

vooruitgang hebben een grote 

invloed op de kenmerken en 

slachteigenschappen van het 

vleesvarken. 

Scherpere 
voederconversie
De voeropnamecapaciteit en 

de aanleg van het dier zijn 

eigenschappen waarmee 

rekenschap wordt gehouden 

bij de bepaling van het best 

passende voertype en de 

hoeveelheden in bijvoorbeeld 

start- en overgangsvoer. De 

opnamegegevens bepalen samen 

met de voersoortkeuze de optimale 

energie-lysine verhoudingen 

voor de verschillende fasen om 

de genetische capaciteit van het 

vleesvarken optimaal te benutten. 

Dat deze strategie een positief 

effect heeft blijkt uit de veel 

scherpere voederconversie (VC) die 

afnemers van De Valk Wekerom 

realiseren in vergelijking met het 

landelijke Agrovision gemiddelde. 

Het verschil van ruim 0,1 VC heeft 

al een direct financieel voordeel 

van circa € 2,50 per afgeleverd 

vleesvarken.

Meer weten?
Nieuwsgierig geworden? Wij 

gaan graag met u in overleg om 

te bepalen hoe we, afgestemd op 

uw bedrijfsspecifieke situatie, uw 

technische en financiële resultaat 

kunnen optimaliseren.

AFNEMERS DE VALK WEKEROM 
REALISEREN VEEL 
SCHERPERE VOEDERCONVERSIE

Strategisch 
voeren 
zorgt voor een 
optimaal resultaat
Een aantal jaren geleden werd vaak onderscheid gemaakt tussen vlees-
typische varkens en varkens met een hoge groeicapaciteit. In beide 
gevallen hebben de dieren duidelijke aanleg en grenzen ten aanzien van 
eigenschappen, zoals hoge voeropname versus lage opname, veel spek 
versus mager spek en verschillen in spierdikte.

VLEESVARKENS RESULTATEN

DVW eerste halfjaar 2020 Agrovision 2019

Groei 856 851

VC 2,41 2,54

Uitval 2,40% 2,40%

De genetische vooruitgang in de 

varkenshouderij vraagt ook om 

bijsturing van de voerbenutting bij 

zowel zeugen, biggen als vlees-

varkens. Die genetische vooruit-

gang bepaalt ook de toename in 

behoeften aan energie, eiwitten, 

vitaminen, mineralen, sporenele-

menten, kortom het gehele pallet 

aan nutriënten. De kwaliteiten 

van de dieren zijn bepalend voor 

de opbrengstprijzen. Spier- en 

spekdikte zijn naast de keuze van 

het type genetica ook met het voer 

beïnvloedbaar. Dit betekent dat 

een bestaande voersoort continu 

dynamisch is. Echter gezien erva-

ringen en onderbouwingen is het 

wenselijk om de veranderingen in 

vooral de toegepaste grondstof-

soorten beperkt en gering te hou-

den. Technische resultaten vormen 

de leidraad. Iets wat goed is, hoeft 

niet te worden veranderd of moet 

je ook niet altijd wíllen veranderen. 

ACTUALISEREN EN OPTIMALISEREN VAN HET VARKENSVOER-ASSORTIMENT

Varkensvoer leveren dat de 
klant van ons mag verwachten

Met de NIR-analyses worden de grondstoffen die we in de mengvoeders 
verwerken continu gemonitord op de voederwaarde. Deze worden in 
de samenstellingen geactualiseerd en doorgerekend zodat de garantie 
gegeven kan worden dat wat op de leveringsbon of op het label staat 
ook daadwerkelijk in het voer zit. Dit valt ook onder het VoederWaarde.nl 
protocol dat op de volgende pagina nader wordt toegelicht.

Innovaties en onderzoeken
Innovaties en actualiteiten worden onder andere via De Schothorst 

gevolgd maar ook zelf via praktijktesten op bedrijven uitgevoerd. Ont-

wikkelingen, zoals bigvitaliteit, verdere terugdringing van het gebruik 

van antibiotica zijn zaken die mede maatschappelijk bepaald worden 

en waar voer een belangrijke rol in speelt. Die dynamiek zorgt voor de 

continue optimalisatie van voeders en de monitoring op de inzet van 

in het assortiment passende grondstoffen. Een aantal geactualiseerde 

punten in het varkensvoer-assortiment zijn:

•  Inzet van additieven met een pro-biotische werking. Deze bijzon-

dere energiedrager heeft een positieve invloed op de uiervulling 

en melkproductie bij zeugen. De invloed op de voerbenutting en 

mestconsistentie is positief voor zowel zeugen als biggen. 

•  Actualisatie Magnesiumbron. Magnesium beïnvloed tezamen met 

zink o.a. de enzymhuishouding en daardoor mede de vertering. 

Ook speelt het een belangrijke rol bij het aan de melk komen van 

de zeugen in de kraamstal. Betere vertering leidt tot vermindering 

van stress en heeft een positieve invloed op de groei.

•  Inzet van broodmeel als hoogwaardige energiebron. Het ontsloten 

zetmeel is licht verteerbaar zodat dieren een snelle energiebron 

beschikbaar hebben. 

•  Optimalisatie Bèta-Caroteen als invloedsfactor op de vruchtbaar-

heid bij zeugen en Vitamine Hy-D, een geoptimaliseerde vorm van 

Vitamine D die onder andere van invloed is op de bot- en spieront-

wikkeling en de weerstand.

Meer weten?
Wilt u meer weten over dit 

onderwerp? Uw sectorspecialist 

van De Valk Wekerom vertelt u 

er graag alles over.

Maar het kan altijd beter. Dat is de 

inzet van de onderlinge afstem-

ming in de gouden driehoek: u als 

de gebruiker, de vertegenwoordi-

ger en de afdeling nutritie van  

De Valk Wekerom.
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De drie belangrijkste doelen van 

VoederWaarde.nl zijn de volledige 

openheid over grondstofsamen-

stelling voor afnemers, eenduidige 

berekening van de voederwaarde 

met behulp van een internationaal 

erkend en onafhankelijk voeder-

waardesysteem en garanties op de 

voederwaarde door het uitvoeren 

van controles. VoederWaarde.nl is 

het enige keurmerk dat controleert 

of hetgeen op het label staat ook 

daadwerkelijk overeenkomt met de 

werkelijkheid. 

De deelname van de brancheor-

ganisaties geeft extra invulling aan 

het onafhankelijke toezicht. 

Overige deelnemers
VoederWaarde.nl is 

een samenwerking van 

mengvoerbedrijven en 

brancheorganisaties (POV, NVP, 

NMV en LTO). De deelnemende 

mengvoerbedrijven zijn ABZ 

Diervoeding, AgruniekRijnvallei, 

CAVV Zuid-Oost Salland, CLV De 

Samenwerking, De Valk Wekerom, 

Coppens diervoeding, Vitelia 

Voeders en Voergroep Zuid. 

DOEL: VOLLEDIGE TRANSPARANTIE OVER SAMENSTELLING VEEVOEDERS

De Valk Wekerom deelnemer
van VoederWaarde.nl
Coöperatie De Valk Wekerom is onlangs als deelnemer toegetreden tot 
VoederWaarde.nl. Directeur Michael Mackaay: ‘Door deel te nemen aan 
VoederWaarde.nl zeggen wij niet alleen dat we transparantie en eerlijkheid 
over samenstellingen belangrijk vinden, we kunnen het ook aantonen.’ 
Bij VoederWaarde.nl zijn naast De Valk Wekerom nog zeven andere 
mengvoerbedrijven en vier brancheorganisaties aangesloten. 

Kippers Voeders laat een deel van zijn varkensvoer produceren bij De Valk Wekerom. De basis voor deze 
samenwerking is gelegd doordat De Valk Wekerom eerder met Jan Kippers heeft gewerkt. Jan Kippers is 
samen met Handelshuis Schuttert een mengvoerdertak gestart. Naast De Valk Wekerom blijft ook Coops 
voer leveren aan Kippers Voeders.

Imelda Gielen, voorzitter van 

VoederWaarde.nl, overhandigt het 

deelnemerscertificaat aan directeur 

Michael Mackaay.

Kippers Voeders kiest 
voor De Valk Wekerom

‘ Kwaliteit staat hoog 
in het vaandel,  
de lijnen zijn kort  
en afspraken worden 
nagekomen’

Afgelopen jaren heeft Jan Kippers 

ervaren hoe het is om met De 

Valk Wekerom samen te werken. 

Hij heeft ervaren dat De Valk 

Wekerom een organisatie is waar 

kwaliteit hoog in het vaandel 

staat, de lijnen kort zijn en waar 

afspraken worden nagekomen. 

Deze kernwaarden hebben er 

uiteindelijk voor gezorgd dat 

Kippers/Schuttert voor De Valk 

Wekerom heeft gekozen. 

Trots
Directeur Michael Mackaay is er 

trots op dat deze samenwerking 

tot stand is gekomen, een prestatie 

waar alle geledingen binnen het 

bedrijf aan hebben bijgedragen. 

‘Je ziet in deze samenwerking 

terug dat kwaliteit leveren cruciaal 

is en blijft. Wij zien dit ook terug 

in onze varkenssector. In 2019 

hebben wij voor het vierde jaar op 

rij een groei in de afzet van onze 

varkensvoeders gerealiseerd. We 

groeien hiermee tegen de stroom 

in. Dergelijke resultaten vallen op 

in de markt.’
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De overmaat van onbestendig 

eiwit, verminderde conservering 

en mindere smaak door lagere 

suikergehalte zorgen voor 

een lagere opname en een 

matige benutting van ingekuild 

najaarsgras. Bovendien geeft een 

najaarskuil een hoger risico op 

boterzuurkiemen. Zomerstalvoeren 

geeft een hogere voederwaarde 

en een gunstige WDVE-FEB-

verhouding. In vers gras worden 

conserveringsverliezen vermeden 

en is de eiwitbenutting hoger dan 

bij ingekuild najaarsgras. 

Belangrijk om te vermelden is de 

hogere opname van vers gras ten 

opzichte van ingekuild herfstgras. 

Ureum of melkeiwit
Het succes van vers gras voeren zit 

ZOMERSTALVOEREN NAJAARSGRAS ZORGT VOOR BESPARING OP EIWITRIJK KRACHTVOER

Tips om eigengeteeld eiwit  beter te benutten

DOOR BART PEER SPECIALIST RUNDVEEHOUDERIJ

Vers najaarsgras bevat veel hoogwaardige eiwitten. Met de huidige wetgeving wordt het steeds 
belangrijker om die te benutten. De smakelijkheid van vers najaarsgras is een aandachtspunt evenals het 
hoge aandeel onbestendig eiwit en het daardoor hoge ureum in de melk. Door middel van zomerstalvoeren 
is de opname beter. Verder moet het rantsoen aangepast worden en is het gezegde ‘de pens voeren in 
plaats van de koe’ het geheim om dit eiwit om te zetten naar melkeiwit. Hierdoor kan bespaard worden op 
eiwitrijk krachtvoer. 

hem in het goed benutten van het 

eiwit. Een rantsoen dat niet goed 

is afgestemd op vers gras zorgt 

voor een hoger melkureum. Vers 

gras in het najaar kenmerkt zich 

door meer onbestendig eiwit en 

weinig suikers. Deze twee samen 

vertalen zich naar een hoge FEB 

en lage WDVE. Onbestendig eiwit 

kan een koe zelf niet verteren, 

maar moet door de pensbacteriën 

worden omgezet in microbieel 

eiwit. Dit microbiële eiwit kan 

de koe wel opnemen in de darm 

en bevat zeer hoogwaardige 

bouwstoffen voor melkeiwit. Deze 

pensbacteriën zijn dus essentieel. 

Maar ze zijn ook heel gevoelig 

voor pH schommelingen en voor 

de verhouding eiwit en energie. Bij 

te veel eiwit gaan deze bacteriën 

het eiwit afbreken tot ureum, 

dat vervolgens in de melk komt. 

De bacteriën hebben naast eiwit 

daarom ook onbestendige energie 

nodig. Door de juiste verhouding 

energie en eiwit groeit het 

microbieel eiwit maximaal. Energie 

voeren en eiwit melken is de kunst. 

Pensverzuring
De pensbacteriën zijn gevoelig 

voor pH schommelingen in de 

pens. Door het waslaagje om het 

gras wordt de afbraak in de pens 

vertraagd waardoor het gras rustig 

verteert. Wanneer gras gesneden 

of gekneusd wordt, is dit voordeel 

weg en kan er snel pensverzuring 

ontstaan. Daarom is het verstandig 

los hooi te verstrekken zodat de 

koe, als zij daar behoefte aan 

heeft, structuur op kan nemen. 

Ook hier is de juiste energie-

aanvulling van belang. Een 

onbestendige energiebron geeft 

namelijk kans op pensverzuring. 

Een product dat rustig afbreekt 

is daarom van belang. Geplette 

gerst is een heel mooie aanvulling 

om de pens van rustige energie te 

voorzien. In de krachtvoeders van 

De Valk Wekerom kan gestuurd 

worden met Structo tarwe, een 

grof gemalen product dat rustiger 

afbreekt in de pens. Met ons 

rantsoenprogramma kunnen we 

het pensmodel doorrekenen. Hierin 

wordt de afbraaksnelheid van het 

eiwit en energie in uw rantsoen 

inzichtelijk. We kunnen dan direct 

bepalen welk type aanvulling voor 

uw rantsoen nodig is.

MAAITIPS
-  Maai op een stoppellengte van 8 cm. Hierdoor heeft gras een snelle 

hergroei en worden er geen mestresten meegenomen.

-  Maai zonder kneuzer en voorkom beschadiging van het gras in de 

opraapwagen.

-  Een perceel is optimaal te maaien tot 2.500 kg ds. Dit is rond de 23 

centimeter gras.

-  Creëer groeitrappen in de verschillende percelen zodat u een 

constant grasaanbod heeft. Indien een perceel gras te hoog is, sla 

dit dan over om te gaan kuilen. Belangrijk is om rekening te houden 

met het aantal hectares om te voeren en de hoeveelheid gras dat 

groeit. 

-  Probeer een droog gewas binnen te halen voor een betere 

opname en minder broei. Indien dit niet kan probeer dan kleinere 

hoeveelheden binnen te halen.

-  Door het verse gras zo min mogelijk te mengen met het andere 

rantsoen blijft het complete rantsoen vers en zonder broei. 

-  Probeer bij uw keuze van het grasmengsel rekening te houden met 

de smakelijkheid van de rassen. 

VOERTIPS
-  Bij robotbedrijven is het belangrijk om het verse grasaanbod 

te verdelen over de dag. Anders bestaat de kans dat de loop 

op de robot minder wordt! Ook kan er gekozen worden voor 

structuurrijker gras om te maaien.

-  Een rustige energiebron en voldoende buffer is belangrijk voor een 

stabiele pens ph. 

-  Voer geplette gerst (Gangbaar, VLOG en Biologisch beschikbaar bij 

De Valk Wekerom)
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Meer weten?
Neem dan contact op met 

uw sectorspecialist bij De Valk 

Wekerom. Hij vertelt u graag  

de specifieke mogelijkheden 

voor uw bedrijf.
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Als kind zei Herman van Veldhuizen al dat hij boer 

wilde worden. Dus dat hij de boerderij midden jaren 

90 van zijn ouders over zou nemen, stond voor hem 

zelf als een paal boven water. ‘Mijn moeder, die een 

echte boerin is, stelde me nog wel andere dingen voor. 

Maar uiteindelijk vonden mijn ouders het prima dat ik 

het bedrijf overnam’, vertelt Herman van Veldhuizen 

die in 1990 trouwde met Bertha van de Glind. Hij is 

de derde generatie Van Veldhuizen die boert op ‘De 

Huckenhorst’ in het Barneveldse buitengebied.

Nieuwe kippenstal
Bij de overname telde het gemengde bedrijf 50 

melkkoeien in een ligboxenstal en 700 vleesvarkens. 

In een gehuurde kippenschuur in het naburige 

Scherpenzeel werden 5.000 scharrelkippen gehouden. 

Van Veldhuizen breidde de melkveestapel uit tot 

70 koeien. Met in zijn achterhoofd het plan om op 

termijn met de vleesvarkens te stoppen, verrees in 

2010 op het boerenerf een nieuwe kippenstal. In 

deze stal met een traditionele beun zette hij 9.000 

biologische leghennen op. Hij vertelt: ‘Martijn van 

BEDRIJFSREPORTAGE PLUIMVEEBEDRIJF FAMILIE VAN VELDHUIZEN

‘ Ik mis de melkkoeien wel, maar het gedoe eromheen niet’
Als je diep in zijn hart kijkt, vindt hij eigenlijk het houden 
van melkvee het leukste. Herman van Veldhuizen deed 
dat op zijn gemengde bedrijf tot 2017. Hij stopte met het 
houden van melkkoeien onder andere vanwege de alsmaar 
toenemende regelgeving. ‘Ik was er helemaal klaar mee.’  
Hij koos uiteindelijk voor de pluimveehouderij.

Veldhuizen, een achterneef van mij die toen al bij De 

Valk Wekerom werkte, zei dat het goed ging met het 

houden van biologische leghennen. Daarop besloot 

ik de stap te wagen. Bovendien kon ik een goed 

meerjarencontract afsluiten met een eierhandelaar. Ik 

had dus voor langere tijd zekerheid.’ De kneepjes van 

het vak had hij eerder al geleerd in de gehuurde en 

inmiddels afgestoten kippenstal in Scherpenzeel.

Ligboxenstal omgebouwd
In 2017 besloot Van Veldhuizen gebruik te maken 

van de stoppersregeling voor melkveehouders. Dat 

ging hem wel aan het hart. ‘Eigenlijk wilde ik niet 

stoppen; ik was een echte koeienboer. Maar we 

hadden in de loop der tijd al zoveel meegemaakt. 

Het bedrijf en het gezin

Het pluimveebedrijf van de familie Van Veldhuizen is 16,5 ha 

groot. Daarvan wordt in totaal 10 ha gebruikt als vrije uitloop 

voor de leghennen. De overige 6,5 ha heeft de buurman in 

gebruik als grasland. Op het erf staan twee kippenstallen. 

Een met 15.000 biologische leghennen en een stal met 9.000 

Freilandhennen. Alle leghennen zijn van het ras NOVOgen 

Brown Light. 

Het gezin bestaat uit Herman van Veldhuizen (55), Bertha van 

Veldhuizen-Van de Glind (53) en drie kinderen. Herman runt 

de boerderij. Bertha, die af en toe bijspringt in de stal, heeft 

een pedicurepraktijk aan huis: Het Plattelandsvoetje. Zoon 

Wilco (26) werkt bij Jansen Poultry Equipment, Sander (24) is 

zelfstandig hovenier en Ilona (20) werkt als kapster.

De BSE-crisis in 2001 bijvoorbeeld, waarbij ook 

ons bedrijf werd geruimd. Maar ook de slechte 

melkprijzen in 2009 en het gedoe met fosfaat.’ Ook 

hun oudste zoon Wilco, die mogelijk het bedrijf over 

gaat nemen, kreeg al die tegenvallers mee. Hij gaf 

aan dat hij in ieder geval niet door wilde gaan met 

de melkkoeien.’ Talloze alternatieven passeerden 

de revue. Uiteindelijk werd besloten om de pijlen 

volledig op de pluimveehouderij te richten. Dat 

leidde er in 2017 toe dat er een nieuw systeem 

in de grote stal kwam. En in 2019 werd de lege 

ligboxenstal omgebouwd tot legkippenstal. ‘Dat 

was nog een heel karwei hoor. De spanten moesten 

worden verzet omdat anders het volièresysteem 

niet paste. Dat had ik overgenomen van een boer 

die stopte. Alles moest worden geïsoleerd, er werd 

een betonnen vloer over de bestaande vloer en 

roosters gestort en er werd een wintergarden bij 

aangebouwd.’ 

Uitdaging
Die voormalige koeienstal is momenteel het 

onderkomen van 9.000 Freilandhennen. Deze 

hebben naast de stal en de wintergarden de 

beschikking over 2,5 ha vrije uitloop. ‘Het gaat 

gelukkig heel goed. We hebben erg weinig last 

van grondeieren en uitval. Wat het mooie aan 

het houden van legkippen is? Elk koppel is weer 

anders en het is telkens weer een uitdaging om het 

beste resultaat te behalen. Bij het streven naar het 

optimale technische resultaat krijgt hij ondersteuning 

van Martijn van Veldhuizen, buitendienstmedewerker 

bij De Valk Wekerom. Die vertelt: ‘Ik zit om de één 

à twee weken met de familie Van Veldhuizen om de 

tafel. De frequentie is afhankelijk van hoe het loopt 

in de stal.’ Op agrarisch gebied heeft de familie 

Van Veldhuizen hectische tijden meegemaakt. Maar 

ondernemend als ze zijn weerhoudt ze dat er niet 

van om het bedrijf te veranderen. In de stal die 

in 2010 nieuw werd gebouwd, gaan de huidige 

Freilandhennen plaatsmaken voor 9.000 bio-hennen. 

‘Dat koppel komt in de zomer van 2021. Voordeel 

is dat niets hoeft te worden aangepast. Of ik de 

melkkoeien mis? De beesten zelf wel, maar het 

gedoe er omheen absoluut niet!’

Herman en Bertha van Veldhuizen en Martijn van Veldhuizen, buitendienstmedewerker bij De Valk Wekerom.

De 9.000 Freilandhennen hebben de beschikking over 2,5 ha vrije uitloop.  



18

DE VALKENIER

19

SEPTEMBER 2020

Legpluimvee
Bij warm weer kan in een 

pluimveestal de temperatuur 

oplopen tot boven de 35 °C. 

Leghennen hebben geen 

zweetklieren. Ze moeten hun 

warmte afvoeren via de huid en 

ademhaling. Hoge temperaturen 

en een hoge luchtvochtigheid 

kunnen dit proces negatief 

beïnvloeden. Dat kan tot hittestress 

leiden bij kippen. Voldoende 

luchtverversing en voldoende 

ventilatiecapaciteit zijn daarom 

erg belangrijk. Tegelijkertijd is 

het belangrijk dat uw hennen 

onbeperkt toegang hebben tot 

vers en koel drinkwater.

 

Vleeskuikens
Pluimvee is extra gevoelig 

voor hittestress omdat deze 

dieren veel moeite hebben om 

lichaamswarmte kwijt te raken bij 

hoge omgevingstemperaturen. 

In de thermoneutrale zone 

functioneert de kip het 

meest efficiënt. Wanneer de 

omgevingstemperatuur hoger 

Weerdeskundigen verwachten steeds meer tropische dagen. Goed nieuws voor wie van 
warmte houdt, maar niet voor de dieren in een stal. Er zijn diverse maatregelen die u kunt 

nemen om ervoor te zorgen dat uw dieren de tropische dagen goed doorkomen.

wordt dan de thermoneutrale 

zone zal het dier proberen zo veel 

mogelijk warmte kwijt te raken. 

Verlaag het aantal vleeskuikens per 

m2 naar het niveau dat past bij 

de stalinrichting en voorzieningen 

en zorg ervoor dat ventilatoren, 

inlaatopeningen en kokers goed 

schoon zijn.

 

Varkens
Varkens kunnen niet zweten en 

hebben moeite om hun warmte 

kwijt te raken. Bij de vertering van 

voer komt ook warmte vrij met als 

gevolg dat de voeropname tijdens 

warme dagen onder druk komt te 

staan. Houd in de kraamstal vooral 

rekening met het biggennest. 

Probeer de nesten daarom zo veel 

mogelijk af te dichten, zodat de 

biggen een warm nest hebben en 

de zeug een koelere omgeving 

heeft. De biggenlamp kan mogelijk 

eerder uit. Koel drinkwater is erg 

belangrijk voor het afkoelen van de 

varkens. De optimale temperatuur 

van het drinkwater is tussen de 10˚ 

C en 15˚ C.

Verder is het nog ongewis wat de 

internationale gevolgen zijn van 

het coronavirus op de economie. In 

verschillende landen zien we weer 

nieuwe uitbraken (lockdown). Op 

de valutamarkt zien we een sterker 

wordende euro (euro/dollar 1.16) 

door de lage rente en slechte 

economische cijfers in de VS.

Tarwe
Tarwe noteert momenteel € 19,20 

franco put. De wereld tarweoogst 

in 20/21 is naar beneden bijgesteld 

INTERNATIONALE ECONOMISCHE GEVOLGEN CORONACRISIS NOG ONGEWIS

Ontwikkelingen 
op de grondstoffenmarkt
Het weer speelt op dit moment een grote rol op de prijsvorming van de 
verschillende grondstoffen. In Europa is de oogst van gerst voltooid en 
die van tarwe in volle gang. In de VS breekt een belangrijke periode aan 
voor de mais en sojabonen. In augustus is het van belang dat rond de bloei 
voldoende vocht aanwezig is voor de zaadvorming van het gewas.

naar 762 miljoen ton. De oogst in 

Rusland komt waarschijnlijk uit op 

81 miljoen ton. In de EU verwacht 

men dit jaar een aanzienlijk 

kleinere tarweoogst (138 miljoen 

ton versus 155 miljoen ton in 

2019) waardoor de verbruiken 

naar beneden moeten om een 

tekort te voorkomen. Hierdoor zal 

in de samenstellingen een groot 

gedeelte worden vervangen door 

mais en gerst.

Gerst
De prijs van gerst ligt op € 17,60 

franco put. Het verbruik in de 

mengvoeders is maximaal. Ook op 

termijn is gerst zeer interessant. In 

tegenstelling tot tarwe verwacht 

men in Europa dit jaar een 

gerstoogst die hoger ligt dan in 

2019 (64 miljoen ton versus 62,5 

miljoen ton in 2019). 

Mais
De maisprijzen liggen op dit 

moment op € 20,50 franco put. 

Eind augustus komt er weer 

Braziliaanse mais beschikbaar, 

waardoor de prijzen weer wat 

gaan dalen. De Non-GMO mais 

(Oekraïne en Europa) is op dit 

moment zeer krap en de prijzen  

(€ 21,20 franco put) zijn flink 

gestegen. Tot aan de nieuwe oogst 

in oktober zal deze situatie niet 

veranderen. Ook hebben we weer 

te maken met laag water.  

De maisoogst in de EU komt dit 

jaar naar verwachting uit op  

66,6 miljoen ton versus 64,2 

miljoen ton in 2019.

Eiwit
Hypro sojaschroot (46% eiwit) 

noteert momenteel € 33,80 franco 

put. De prijzen zijn wat gedaald 

door de sterker wordende euro. 

Het weer is op dit moment ideaal 

voor de ontwikkeling van het 

gewas. De VS is op dit moment de 

belangrijkste exporteur. Brazilië is 

bijna uitverkocht en in Argentinië 

willen de boeren door de hoge 

inflatie niet verkopen. 

Zonnepitschroot op de oude oogst 

tot en met september is beperkt 

beschikbaar, waardoor de prijzen 

zijn gestegen. Op de nieuwe 

oogst (medio oktober) zien we 

lagere prijzen. Raapschrootprijzen 

zijn onverwachts flink gestegen 

sinds begin augustus door minder 

aanbod (reparatie fabrieken en 

uitval fabriek in Engeland) en 

consumptie moet nog veel kopen.

Op termijn kunnen de prijzen nog 

verder gaan stijgen, omdat er naar 

verwachting minder raapzaad 

wordt geoogst in Europa.

Mengvoederprijzen
Als we kijken naar de mengvoeders 

verwachten we de aankomende 

maanden licht dalende prijzen.

Melkvee
Boven de 21 °C heeft een koe 

al last van de warmte. Een hoge 

luchtvochtigheid en een lage 

windsnelheid zorgen ervoor dat 

de koe nog sneller last heeft van 

hittestress. Met hittestress gaan 

koeien minder voer opnemen 

en is er kans op pensverzuring 

wat resulteert in een lagere 

melkproductie, klauwproblemen 

en uierontsteking. Voorkom stress 

in de stal en drijf de dieren zo min 

mogelijk bij elkaar. Pas zo veel 

mogelijk ventilatie toe. Voer de 

ventilatie stapsgewijs op naarmate 

de temperatuur stijgt en besproei 

het dak met water.

HITTESTRESS
WAT U WÉL EN

NÍET MOET DOEN!

Het is nog  
ongewis wat de  
internationale  
gevolgen zijn van 
het coronavirus op 
de economie

Kijk op onze site!
De maatregelen op deze pagina 

zijn slechts een greep uit de 

vele maatregelen die u kunt 

nemen. Wilt u meer weten over 

het voorkomen van hittestress 

bij dieren, kijk dan op onze 

website.
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Prijswinnaars 
miniatuur bulkwagen
Om het gebruik van onze nieuwe bestel app te stimuleren, zijn we een actie begonnen: elke tiende  
klant die de bestel app op zijn of haar mobiel installeert, krijgt een miniatuur De Valk Wekerom bulkwagen. 
Deze keer gaan de prijzen naar:

Ook de petekinderen van de familie Van Voorst uit Ommeren zijn blij 

met de miniatuur bulkwagen.

Harry Vaarkamp uit Barneveld 

met zijn zoon Dries.

Martin Dekker uit Geesteren.
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Nieuwe specialist 
legpluimvee stelt zich voor

Maar nu eerst iets over wie ik ben 

en wat ik tot nu toe gedaan heb. 

Samen met mijn vrouw woon ik in 

Geerdijk (Overijssel) waar wij een 

biologisch legpluimveebedrijf heb-

ben. Mijn carrière ben ik begonnen 

bij de Agrarische bedrijfsverzorging 

waar ik in de koeien, kippen en 

geiten mijn werk had. 

Zoektocht
Op een gegeven moment begon 

het ondernemersbloed bij mij 

te kriebelen waarna wij na 

een lange zoektocht zelf een 

pluimveebedrijf konden starten. 

‘ Mijn carrière ben 
ik begonnen bij de 
Agrarische  
bedrijfsverzorging 
waar ik in de koeien,  
kippen en geiten 
mijn werk had’

Pluimveespecialist Marc Hotting

Doe ook mee!
Wilt u ook kans maken op zo’n leuke miniatuur bulkwagen? De actie gaat voorlopig nog even door. 

Dus installeer de app op uw mobiel en wie weet valt ook u in de prijzen.

Mijn naam is Marc Hotting. Sinds 11 mei 2020 ben ik bij De 

Valk Wekerom in dienst als specialist legpluimvee. Inmiddels 

heb ik met velen van u al kennis kunnen maken, omdat ik 

veel op pad ben geweest met collega’s. 

Daarin heb ik de afgelopen 

jaren legkippen en vervolgens 

slachtkuikenmoederdieren 

gehouden. Twee jaar geleden 

zijn wij gaan omschakelen naar 

biologische leghennen. Omdat er 

wat tijd over was, ben ik op zoek 

gegaan naar een nieuwe stap 

in mijn loopbaan. En dat is dus 

De Valk Wekerom geworden. Ik 

beschouw het als een uitdaging 

om samen met u aan een zo 

goed mogelijk resultaat te werken 

en zie uit naar een prettige 

samenwerking. 

Wij gaan er voor!
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De voordelen  
van de nieuwe 
bestel app
Het gaat goed met de nieuwe bestel 
app van De Valk Wekerom. Sinds de 
lancering eind vorig jaar is het aantal 
gebruikers ervan verdubbeld. De bestel 
app werkt hetzelfde als de app die u 
van ons gewend bent. De nieuwe app 
kunt u echter niet downloaden via de 
Appstore. Maakt u nog gebruik van onze 
‘oude’ bestel app? Vervang deze dan 
door de nieuwe versie.
 

Zo werk het
• Ga naar webapp.dvw.nl/login.

•  Log in met uw (bestaande) gebruikersnaam en 

wachtwoord.

•  Kies eerst de juiste relatie en klik daarna  

op de knop ‘bestellen’.   

•  Zet de pagina vast op uw startscherm.

De voordelen
•  U kunt gemakkelijk bestellen via uw mobiele telefoon.

•  U kunt vorige bestellingen ophalen.

•  Altijd online, dus altijd actueel.

•  U kunt alleen de codes bestellen die voor u zijn 

geselecteerd.

•  Minder kans op fouten.

•  Altijd een bevestiging van uw bestelling via de mail.

•  Snellere verwerking bij orderinname en planning.

 

Meer informatie
Heeft u nog geen inloggegevens of wilt u meer 

informatie over de bestel app? Neem dan contact op  

met Lisa van Essen, info@dvw.nl of bel (0318) 461141.

U kunt de bestel 
app openen 
via internet: 
webapp.dvw.nl/
login

Sinds de lancering van de app 
eind vorig jaar is het aantal 

gebruikers ervan verdubbeld

WEER TORENVALKEN UITGEVLOGEN BIJ DE VALK

Voor het tweede achtereenvolgende jaar zijn in Lunteren 

jonge torenvalken uitgevlogen. De kast hangt aan de 

zijgevel van de fabriek. De aanwezigheid van de torenvalken 

heeft als voordeel dat het met name ongedierte, zoals ratten 

en muizen afschrikt in en rond de fabriek. Vorig jaar kozen 

vijf jonge valken het luchtruim, dit jaar waren dat er zes.

Uitgevlogen!




